
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-05-21, § 9 

 

 Tid Måndagen den 21 maj 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 maj 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Anna Cederschiöld (M)  

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) §§ 5-12 

Bengt Sandberg (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M) för Billy Östh (M) 

Erik Hafström (M) för Peter Jönsson (M)  

Jeanette Hemmingsson (S) för Sonja Pagrotsky (S) 

Maria Öhman (V) för Sebastian Wiklund (V) 

Johan Möller (M) för Elisabeth Svensson (C) §§ 1-4 

 

Ersättare: 

Johan Möller (M) §§ 5-12 

Tom Hedrup (M) 

Martin Engman (S) 

Karin Falk (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne-Wernberg, Anita Granlund, 

Christine Oljelund, Johan Nilsson, Eva Olofsson Jenny Rydåker, Tommy Waldnert, 

Pontus Werlinder  borgarrådssekreteraren Jonas Uebel. Personalföreträdarna Birgitta 

Andersson, Rolf Bodin och Lotta Häger närvarade och §§ 1-9 och §§ 11-12 

 

 

 



  

 § 9 
Energieffektivisering. Lägesrapport 3                                                    
Dnr 4.1-082/2012 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport 3 för energieffektiviseringsprojektet. 

 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 4 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt 

Sandberg m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Det är välkommet att projektet steg för steg fortsätter att förbättras. I de 

 fastigheter som konverterats under 2010 och vars effekter vi nu ser har utsläppen 

 minskat med 80%, vilket visar vikten av detta arbete. Det har även inneburit 

 minskade energikostnader med 230 000 kronor. Men även effekterna är goda på 

 de fastigheter som ingår i projektet, så påverkar det bara en liten del av det totala 

 beståndet. 

 

 Vi vill att projektet successivt skalas upp och att större resurser flyttas till 

 energieffektivisering, då det ofta innebär höga initialkostnader att projektera 

 effektiviseringsprogram och finansiera investeringar. 

 

 Trots att vi börjar komma på rätt väg är det ändå långt kvar till målet. Från den 

 politiska ledningen bör det tydligare prioriteras att investera i 

 energieffektivisering, vilket inte bara innebär goda effekter för miljö och klimat 

 – det kommer på sikt även vara mycket lönsamt för staden. Det finns också 

 möjlighet att staden kan driva på marknaden och skapa utrymme för nya 

 tekniska lösningar, nya företag och nya jobb. 

 

 Kontoret lyfter fram att det finns risker att kostnaderna för åtgärderna blir större 

 än budgeten. Politiskt måste vi dock lyfta fram att det även finns än mer 

 allvarliga risker förknippade med att vi inte tar vårt ansvar för miljön. 

 

 Vi har högre ambitioner för miljöarbetet i Stockholms stads fastighetsbestånd 

 och tar ansvar både för budgetramar och klimatansvar. Därför vi följer upp våra 

 ambitioner genom att i vår budget prioritera ytterligare anslag för 

 energieffektivisering. Det är bra både för miljön och för Stockholmarna. 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


